



KENYATAAN SEBUTHARGA
(Tawaran Bumiputra)
Notice Sebutharga No. 13/2022 (PW)

1. Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputra** tempatan yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (**SPKK**) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (**PPK**) berdaftar dengan LPIPM (**CIDB**) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan **atau** Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding Negeri (**UPKJ**) yang mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (**PPK**) yang dikeluarkan oleh LPIPM (**CIDB**) dan mempunyai kepala/subkepala yang berkaitan dibenarkan untuk membuat tawaran pada masa ini bagi kerja - wajib kerja berikut:-

No.	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat Jualan Dokumen Sebutharga	Syarat Pendaftaran
1	MCC/PW-Quotation No.12/2022 Menaik Taraf Sistem Perparitan di Kawasan Tudan, MB Miri	RM 25.00	Unit Kontrak & Perolehan, Majlis Bandaraya Miri, Aras 3, Dewan Bandaraya, Jalan Bandaraya, Marina Bay, 98000 Miri.	CIDB (SPKK dan PPK) Gred G2 Kategori CE Pengkhususan CE21 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas E or D Kepala I Sub-Kepala 1 atau Kepala IV Subkepala 2/4
2	MCC/PW-Quotation No.13/2022 Menaik Taraf Sistem Perparitan di Kampung Damai Jaya, MB Miri			CIDB (SPKK dan PPK) Gred G2 Kategori CE Pengkhususan CE21 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas EX or E Kepala I Sub-Kepala 1 atau Kepala IV Subkepala 2/4
3	MCC/PW-Quotation No.14/2022 Menaik Taraf Sistem Perparitan di Kampung Piasau Utara, MB Miri			CIDB (SPKK dan PPK) Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas EX or E Kepala I Sub-Kepala 1 atau Kepala IV Subkepala 2/4
4	MCC/PW-Quotation No.15/2022 Menaik Taraf Jalan di Pantai Lutong MB Miri (Fasa 2), MB Miri			CIDB (SPKK dan PPK) Gred G2 Kategori CE Pengkhususan CE01 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas EX or E Kepala I Subkepala 1 atau Kepala III Subkepala 2
5	MCC/PW-Quotation No.16/2022 Menaik Taraf Market Ikan di Marina Park City, MB Miri			CIDB (SPKK dan PPK) Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas EX or E Kepala II Sub-Kepala 5
6	MCC/PW-Quotation No.17/2022 Menaik Taraf Perparitan dan Laluan Pejalan Kaki di Jalan Taman Piasau Edar, MB Miri			CIDB (SPKK dan PPK) Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21 <i>atau</i> UPKJ dengan CIDB (PPK) Kelas Ex or E Kepala I Sub-Kepala 1 atau Kepala IV Subkepala 2/4

2. Dokumen Sebutharga boleh diperolehi di alamat seperti tersebut diatas pada waktu pejabat dan hanya dijual kepada kontraktor yang sah dan mengikut syarat yang ditetapkan.

3. Kontraktor atau wakil kontraktor dikehendaki membawa sijil asal Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (**SPKK**) dan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (**PPK**) yang dikeluarkan oleh LPIPM (**CIDB**) atau **UPKJ** dikeluarkan oleh Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding Negeri (**UPK**) serta Perakuan Pendaftaran Kontraktor (**PPK**) yang dikeluarkan oleh LPIPM (**CIDB**) untuk pengesahan semasa pembelian dokumen sebharga.
4. Dokumen Sebharga yang sempurna diisi hendaklah dimeteraikan dengan menggunakan sampul surat yang di atasnya bertanda **SULIT** dan ditulis dengan jelas nombor dan tajuk sebharga seperti dalam butir-butir tawaran di atas dan perlu dimasukkan ke dalam peti sebharga/tender beralamat seperti berikut:-

Pengerusi,
Jawatankuasa Sebharga Kementerian Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan Tempatan
d/a Kementerian Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan Tempatan,
Tingkat 2, Baitul Makmur,
Medan Raya, Petra Jaya,
93050 Kuching, Sarawak

5. Tarikh tutup bagi semua sebharga tersebut di atas adalah pada **16 Ogos 2022 (Selasa)** pada **jam 12.00 tengah hari** dan sebarang kelewatan tidak dilayan.
6. Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.



.....
(Abdul Rahman Bin Taupek)
Pemg. Setiausaha Bandaraya
Majlis Bandaraya Miri
b.p. Setiausaha Tetap

Kementerian Kesihatan Awam, Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Ref. No. : 13 in MCC/CPU-QN/2022
Tarikh : 4 Ogos 2022